
 
 
 
 
 
 
 

Dagsorden til bestyrelsesmøde torsdag, den 25. maj 2023 kl. 16.30 
 
 
 
 

Til stede: Sanne, Signe, Annika, Lenette og Hannibal 
Referent: Hannibal 
 

1. Godkendelse af referat – godkendt uden yderlige bemærkninger 

2. Økonomi – Hannibal gennemgår regnskabet for de første 4 måneder.  

3. Orientering fra DRF/D5 

a. Fremtidig tilskud – Sanne har hørt fra Guldborgsund Kommune, som ønsker at få et møde 

med hver rideklub for at finde individuelle løsninger for fremtidige tilskud, og så kan der 

evt. inviteres til fællesmøde mellem alle klubberne og kommunen 

b. Opkrævningssystem Zakebo – Sanne har fået besked fra Guldborgsund Kommune, at de 

betaler omkostningerne for det nye system man skal bruge for at få tilskud. Hannibal er 

blevet ringet op af en herre fra Zakebo som ville i gang sætte det med det samme. Her 

gjorde Hannibal det klart at såfremt SAR ikke får tilskud fremadrettet, så ønsker vi ikke at 

overgå til Zakebo for derved at få en merudgift til systemvedligehold. Dette ville herren fra 

Zakebo undersøge og vende tilbage. Vi har stadig intet hørt! 

4. Opgradering bane 2 og maling af forhindringer – det aftales, at vi gør med bane 2 som vi har gjort 

med bane 1. Hannibal aftaler tid med Bjarne hvornår der kan tages af banen. Her ville det være rart 

om nogle ryttere kunne være der for at sige hvor meget der skal tages af. Herefter bestilles flis til 

banen.  

Springbanen skal males og der skal indkøbes flere bomme. Vi afventer en dato ved det kommende 

staldmøde så flest muligt kan deltage. Husk at få lagt datoen ud så alle medlemmer kan deltage ☺ 

5. Personale 

Annika synes det går godt. Hun trives med jobbet, og hun synes selv at der er god kommunikation 

mellem hende og opstalderne. Hun har fået spørgsmål om forskellige ting, som der tales om og vi 

er enige om at mange af dem hører til under det kommende staldmøde. 

6. Stalden  

a. Boksstatus – De 5 ledige bokse bliver besat fra i morgen, hvor der flytter nye 

staldkammerater ind, heriblandt mindst 3 unge ryttere. Cirkeline og Vanilla arrangerer en 

dag, hvor de kan lære hinanden bedre at kende og forhåbentligt bygge bro til nye 

venskaber. 



 
Louise har opsagt sin boks og fraflytter 1. juli. Hannibal tager kontakt til ventelisten. 

b. Løse heste i ridehuset/banerne – vi bliver enige om der på staldmødet lige præciseres 

reglerne herfor. 

c. Frøgræs – Annika har fået forespørgsler på om klubben vil indtage frøgræs nu hvor Louise 

flytter da det har været gennem hende at folk har købt frøgræs. Bjarne har sagt god for at 

der godt kan stå frøgræs i laden også, så vi aftaler at der tages kontakt til vores 

wrapleverandør og at vi fremover vil tilbyde frøgræs såvel som wrap. Prisen skal vi lige have 

på plads ☺ 

7. Kalender – Vigtigt introduktion med booking og afmelding. Det aftales at det det kommer på som et 

punkt til næste staldmøde. 

8. SydhavsCup – der har været forespørgsel fra LFHR om hvorvidt vi havde lyst til at lave SydhavsCup 

sammen med dem. Stævneudvalget er blevet spurgt og 2/3-dele af udvalget kan ikke pt se at vi 

skulle kunne afholde det sammen med de øvrige stævner. Det aftales at vi giver LFHR besked om at 

vi pt ikke kan se det, men at det kan være efter næste generalforsamling at der nye kræfter i 

stævneudvalget. 

9. Næste møde – bestyrelsesmøde den 17. august kl. 16.30. Der inviteres til staldmøde med 

morgenmad søndag den 18. juni. Annika laver opslag herom ☺ 

10. Evt. 

a. Der indkøbes nye batterier til hjertestarteren – Hannibal sørger for dette 

b. Falckkassen skal fyldes op. Lenette nupper opgaven 

c. Der laves køleposer til skader som lægges i fryseren i tutten snarest muligt! – Hannibal 

sørger for dette.  

 

 

 
 
 
 


